
 
 
 

OSNOVNA ŠOLA 
LEONA ŠTUKLJA MARIBOR 

Klinetova ulica 18 
2000 Maribor 

Tel.: 02 420 64 11 
 

 
Z A P I S N I K 

 
 
2. redne seje Sveta staršev OŠ Leona Štuklja Maribor, ki je bila 16. 2. 2023, ob  17. uri, v učilnici likovne 
umetnosti. 
 
 
Prisotni člani:   Nina Petelinšek Munoz, Sara Gabrič, Amra Dedić, Nataša Kozar, Maja 

Šedivy, Saša Hočurščak, Azra Mujić, Manuela Onič, Evelina Turk, 
Alenka Zafošnik. 

Opravičeno odsotni:  Tjaša Valano, Andreja Adam Krojs, Mirjana Bistan Žist, Polonca Hüll, 
Siniša Novak, Boštjan Onič, Jasmina Škundrić, Nina Brglez. 

 
 
Predsednica sveta staršev ga. Alenka Zafošnik, sklicateljica druge redne seje v šolskem letu, pozdravi 
vse prisotne člane in ugotavlja sklepčnost seje. Člane seznani z dnevnih redom, ki ga soglasno potrdijo. 
 
 
D n e v n i   r e d : 

1. Seznanitev sveta staršev z dopisno sejo sveta zavoda in letnim poročilom za leto 2022. 
2. Nasilje v šoli (mnenja glede predavanaja Janeza Pravdiča). 
3. Seznanitev sveta staršev z novim šolskim skladom. 

3.1. Dogovori glede dela šolskega sklada v šolskem letu 2022/2023. 
3.2. Donacije dela dohodnine. 

4. Šolska prehrana. 
5. Nov poslovnik sveta staršev. 
6. Razno. 

 
 
AD 1: Seznanitev svet staršev z dopisno sejo sveta šole in letnim poročilom za leto 2022. 
 
Predsednica sveta staršev ga. Alenka Zafošnik seznani svet staršev z dopisno sejo Sveta zavoda, ki je 
bila zaradi pregleda in potrditve Rebalansa finančnega načrta za leto 2022. 
 
Prav tako je predsednica sveta staršev ga. Alenka Zafošnik svet staršev z dopisno sejo seznanila z letnim 
poročilom za leto 2022. 
 
 
SKLEP ŠT. 1: 
Svet staršev OŠ Leona Štuklja Maribor se seznani z Rebalansom finančnega načrta za leto 2022 in 
letnim poročilom za leto 2022 in nanj nima pripomb. 
 
 
AD 2: Nasilje v šoli (mnenja glede predavanaja Janeza Pravdiča). 
 



 
 

Predstavniki pohvalijo razstavo Holokavsta, ki so je bili deležni vsi starši, ki so se udeležili predavanja g. 
Janeza Pravdiča. Ker pa so razstave vsakodnevno deležni tudi vsi učenci, predstavniki poudarijo, da bi 
razstava lahko bila tudi v slovenskem jeziku, saj mlajši učenci angleško še ne razumejo. 
 
Ker pa tema Holokavsa sovpada k temi nasilja se odpre razprava.  
Predsednica ga. Alenka Zafošnik pove, da je potrebno pomen dati tudi psihičnemu, skritemu nasilju in 
da je o njem potrebno spregovoriti. Na šoli, je po skupni razpravi predstavnikov, zaznati tudi psihično 
nasilje učiteljev nad učenci. Prisotni pa bi naj bili tudi znaki diskriminacije in rasizma. 
 
S konkretnimi primeri bo predsednica sveta staršev pisno seznanila ravnatelja. 
 
Glede fizičnega nasilja in predavanja g. Janeza Pravdiča so se starši s komentarji obrnili tudi na 
predstavnike. Povzetek mnenj je naslednji: 
 

- glede policista, ki bi naj bil odgovoren za rajon šole,  starši in predstavniki nismo bili seznanjeni. 
Dobrodošel je bil podatek, da je to policaj g. Iztok Švarc (mail: iztok.svarc@policija.si). 

- G. Pravdič predstavlja žrtve kot krivce, da se situacije niso rešile kot bi se v teoriji »morale«. S 
tem mnenjem se Svet staršev ne strinja. 

- Iz prakse situacije kot jih navaja g. Pravdič niso ravno tako tekoče, je pa kakršno koli predavanje 
glede nasilja več kot dobrodošlo in ga svet staršev pozdravlja. 

 
V nadaljevanju predstavniki ugotavljajo, da se starši in učenci, ki so deležni nasilja, ne želijo ali ne upajo 
izpostavljati, kar predstavlja temno plat.  
Ga. Nataša Kozar nato predlaga, da bi svet staršev ustanovil novo delovno skupino proti nasilju, kamor 
bi se lahko starši ali učenci obrnili, tudi anonimno. 
 
SKLEP ŠT. 2: 
Svet staršev OŠ Leona Štuklja Maribor se strinja z ustanovitvijo nove delovne skupine proti nasilju. 
Glede načrta izvedbe delovne skupine proti nasilju se bo Svet staršev pogovarjal na naslednjih sejah. 
 
 
AD 3: Novi šolski sklad. 
 
Predsednica ga. Alenka Zafošnik Svet staršev seznani z ustanovitvijo novega šolskega sklada z dne 
24.11.2022. 
Nova predsednica šolskega sklada je predstavnica Sveta staršev, ga. Nataša Kozar. 
 
Ga. Alenka Zafošnik preda besedo ga. Nataši Kozar. 
 
3.1. Dogovori glede dela šolskega sklada v šolskem letu 2022/2023. 
 
Ga. Nataša Kozar poda naslednje informacije: 

- Člani upravnega odbora šolskega sklada so:  
Danica Reisman, Rok Rožič, Petra Orešič, Nina Petelinšek Munoz, Siniša Novak, Azra Mujić, Nataša 
Kozar. 

- Upravni odbor šolskega sklada bo pisna Pravila šolskega sklada pripravil do konca tega šolskega 
leta - 2022/2023. 
 

- Upravni odbor šolskega sklada se strinja, da v letošnjem šolskem letu načrt ostane enak in 
sicer: 

Zbrana sredstva šolskega sklada se bodo v šolskem letu 2022/2023 porabila za: 



 
 

- tekmovanja iz športa 
- prevoz na tekmovanja iz znanja in športa 
- 1. VIO: avtobus, vstopnina za kino 
- 2. VIO: avtobus, vstopnina za kino 
- 3. VIO: plačilo vstopnin za projektni dan 
- plačilo za dejavosti za nadarjene učence 
- za učence iz socialno ogroženih družin 
- šolske potrebščine 
- didaktični material 

 
Upravni odbor šolskega sklada se strinja, da se doda naslednja alineja: 

- za devetošolce za valeto ali končni izlet 
 

- Ga. Nataša Kozar pove, da bo dne 2. 3 .2023, sklicala nova seja šolskega sklada, kjer se bo 
govorilo tudi o morebnitnih dodatnih aktivnostih za zbiranje denarja v letošnjem šolskem letu.  

 
3.2. Donacije dela dohodnine. 
 
Na šolskem božično-novoletnem bazarju so se izpolnjevali obrazci za namen dela dohodnine šoli. 
 
V začetku leta 2023 so žal klica ali dopisa iz Finančnega urada RS bili deležni vsi, ki so želeli donirati del 
dohodnine šoli, saj za tekoče šolsko leto ni bila podana vloga. 
Predsednica šolskega sklada ga. Nataša Kozar je preverila ta podatek pri ravnatelju, ki je zagotovil, da 
je za šolo OŠ Leona Štuklja, v roku, bila podana vloga za možnost donacij iz dela dohodnine na OŠ za 
naslednje šolsko leto.  
 
 
AD 4: Šolska prehrana. 
 
Predsednica Sveta staršev ga. Alenka Zafošnik, po razpravi s predstavniki ugotavlja, da je vedno več 
pritožb nad hrano in odnosom kuharja. Predstavnike pozove naj pošljejo konkretne primere, ki jih bo 
posredovala ravnatelju. 
 
 
AD 5: Nov poslovnik sveta staršev. 
 
Predsednica sveta staršev ga. Alenka Zafošnik seznani predstavnike z vsebino novega poslovnika in jih 
pozove naj pošljejo morebitne predloge. Nov poslovnik sveta staršev bo pripravljen do konca tega 
šolskega leta – 2022/2023. 
 
AD 6: Razno. 
 

a) Gostovanje OŠ Tabor I 
 
Predstavniki povedo, da bi naj zaradi gostovanja OŠ Tabor I prišlo do neorganizacije pouka učencev OŠ 
Leona Štuklja. 
 

b) Razredne ure 
 
Predstavniki ugotovijo, da razredniki predmetne stopnje uporabljajo redne ure kot razredne ure, kar 
predstavlja težavo pri manjko snovi. 



 
 

 
c) Domače naloge 

 
Predstavniki predmetne stopnje razpravljajo tudi o tem, da učitelji domačih nalog ne preverjajo. 
Predstavniki so mnenja, da učenci potrebujejo povratne informacije s strani učiteljev. 
 

d) E-položnice 
 

Predstavniki ponovno povprašajo po možnosti e-položnic. 
 
Ravnatelj je na 2. redni seji sveta zavoda podal rešitev glede izvedbe e-položnic. 
 
Mail s postopkom možnosti pridobitve e-položnice je bil posredovan s strani ravnatelja vsem staršem 
dne 2.3.2023. 
 
 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 19:00.  
 
Maribor, 18. 2. 2023 
 
 
Zapisala:       Predsednica Sveta staršev OŠ Leona Štuklja Maribor: 
Alenka Zafošnik                                                                                     Alenka Zafošnik 
           
   
 
 
 
 
 
 
 
Zapisnik 2. redne seje sveta staršev je, s strani predstavnikov, sklepčen in potrjen dopisno. 
 

Predsednica Sveta staršev OŠ Leona Štuklja Maribor: 
                       Alenka Zafošnik 
 
 


